
 
8  D E C E M B E R ,  2 0 2 3  

 

1 (2) 

 

 
 
 
 
 
 
 
Remissvar från LeoVegas AB (publ) på Finansdepartements förslag på höjd 
spelskatt 
 
 
 
Med anledning av Finansdepartementets förslag till höjd spelskatt, daterat den 9 oktober 2023  ber LeoVegas 
AB, om att få lämna in synpunkter på förslaget.    
 
 
     
 
Sammanfattningsvis: LeoVegas avstyrker Finansdepartementets förslag om att höja punktskatten på spel från 
18 procent till 22 procent. Höjd skatt kommer påverka den svenska kanaliseringen negativt med avsevärt 
försämrat konsumentskydd och omsorg till följd. Konkurrensförutsättningarna för de i Sverige licensierade 
spelbolagen skulle med detta förslag försämras avsevärt. Regeringen tar inte hänsyn till att Sverige redan innan 
skattehöjningen har en allvarlig negativ trend avseende kanaliseringen, vilket i praktiken innebär att allt 
fler  svenskar spelar på den olicensierade spelmarknaden.  
 
Skäl: Svenska spellagstiftningen ska säkerställa en sund och säker spelmarknad med högt konsumentskydd. De 
negativa effekterna av skadligt spelande ska minimeras och spelmarknaden ska vara fri från kriminella krafter. 
Därtill ska både ideell sektor och staten säkra sin finansiering  via lotterier respektive skatteintäkter. För att 
uppnå detta krävs ett starkt regelverk och effektivt tillsynsarbete. Det främsta sättet att utvärdera framgången 
i den svenska spelregleringen är att mäta hur hög andel av det svenska spelandet som kanaliseras till bolag 
med svensk spellicens. 
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LeoVegas har de senaste åren med stor oro noterat och uppmärksammat myndigheter om en allvarlig negativ 
trend med sjunkande kanalisering. Under det senaste året har flera olika bolag mätt kanaliseringen. Oavsett 
mätmetod har samtliga undersökningar visat på en farligt låg kanalisering på under 75 procent när det kommer 
till online-casino. 
  
Ovan betyder att vi har en svensk spelmarknad där mer än 25 procent av allt svenskt spelande inom online-
casino sker hos bolag som saknar svensk licens, svenskt konsumentskydd och svenskt omsorgsskydd. Ännu mer 
oroande är att allt detta spel sker utan några kontroller mot det nationella självavstängningsregistret 
spelpaus.se. 
  
Än har inga åtgärder eller förslag presenterats från varken Regeringen eller Spelinspektionen för att bryta 
trenden. Inga initiativ har tagits eller initierats för att säkra den svenska spelmarknaden åt de i Sverige 
licenserade spelbolagen som idag underkastar sig svensk spelreglering och som mellan 2019–2022 betalat över 
10 miljarder kronor i punktskatt. Att i detta läge höja punktskatten på spel  med över 22 procent skulle 
allvarligt försämra konkurrensförutsättningarna för de svenska spelbolagen och ytterligare gynna de 
olicensierade spelbolagen. 
  
Slutligen anser LeoVegas att Finansdepartementet brustit i sitt beredningsarbete och på ett otillfredsställande 
sätt underlåtit att utreda de negativa konsekvenserna av en skattehöjning och hur det kommer påverka 1) 
kanaliseringen; 2) konkurrensförutsättningarna för svenska spelbolag; 3) fortsatta investeringar inom sport och 
media, samt 4) hur svenska konsumenter kommer påverkas.  
 
Att i detta läge höja punktskatten på spel riskerar att utsätta svenska konsumenterna för förhöjda risker och 
allvarligt försämra förutsättningarna för svensklicenserade spelbolag. 
  
 
 
 
Daniel Valiollahi,  
Director of Communications and Public Affairs  
LeoVegas AB 


